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ZAB.0022.31.2024 

 

Protokół nr 17/24 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 25 października 2024 r.  

 

Starosta Włocławski Pan Roman Gołębiewski o godzinie 1105 otworzył posiedzenie Zarządu 

Powiatu we Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach 

Zarządu, uczestniczy 4 członków Zarządu (nieobecna Pani Anna Kozłowska), co wobec 

ustawowego składu Zarządu Powiatu wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista 

obecności członków Zarządu Powiatu oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 16/24 z dnia 11 października 2024 r.  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia wniosku 

Komisji Przetargowej oraz wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu 

o udzielenie zamówienia publicznego pn. Zakup zero- i niskoemisyjnych autobusów 

wraz z elementami infrastruktury technicznej i wyposażenia do obsługi linii 

pozamiejskich na terenie Powiatu Włocławskiego z podziałem na 3 części. 

4. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przekazania uprawnień do 

zaciągania zobowiązań podczas wykonywania budżetu na 2024 r. 

5. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyznaczenia nauczycieli 

zastępujących dyrektorów szkół i poradni psychologiczno – pedagogicznych 

prowadzonych przez Powiat Włocławski.  

6. Rozpatrzenie wniosków o udzielenie dotacji z Powiatu Włocławskiego na rok 2025 

szkołom niepublicznym. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu jednogłośnie, po zapoznaniu przyjął Protokół nr 16/24 z dnia 11 października 

2024 r.  

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Justyna Kłobukowska p.o. Naczelnika Wydziału 

Zamówień Publicznych. Poinformowała członków Zarządu, że w terminie przewidzianym 

w specyfikacji warunków zamówienia i ogłoszeniu o zamówieniu, tj. do dnia 11 września 

2024 r. do godz. 11:00 wpłynęły do zamawiającego 3 oferty od 3 wykonawców. Wybiera się 

ofertę najkorzystniejszą w postępowaniu, o którym mowa w §1 tj.: w Części nr 1 pn. Zakup 

zeroemisyjnych autobusów do obsługi linii pozamiejskich na terenie Powiatu Włocławskiego: 

Oferta nr 1 - ABP BUS & COACH Sp. z o.o. Sp. k. ze Słupska. Cena oferty brutto 36.692.253 

zł. Gwarancja całopojazdowa z wyposażeniem bez limitu kilometrów określona w latach od 

momentu odbioru końcowego pojazdu na okres: 5 lat w Części nr 2 pn. Zakup 

niskoemisyjnych autobusów do obsługi linii pozamiejskich na terenie Powiatu 

Włocławskiego: Oferta nr 1 ABP BUS & COACH Sp. z o.o. Sp. k. ze Słupska. Cena oferty 

brutto 15.691.848 zł. Gwarancja całopojazdowa z wyposażeniem bez limitu kilometrów 

określona w latach od momentu odbioru końcowego pojazdu na okres 5 lat. W Części nr 3 pn. 
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Dostawa wraz z montażem stacji ładowania do obsługi linii pozamiejskich na terenie Powiatu 

Włocławskiego: Oferta nr 2 ZPUE S.A. z Włoszczowej. Cena oferty brutto: 1.819.539 zł. 

Gwarancja na kompletne ładowarki określona w latach od momentu odbioru końcowego 

ładowarki wraz z montażem i uruchomieniem na okres: 7 lat. 

Starosta dodał, że Powiat Włocławski złożył dwa wnioski, które znalazły się na I i na III 

miejscu w kraju i są przeznaczone do dofinansowania. W związku z tym nieco oczekiwano na 

rozstrzygnięcie tego przetargu. W dniu dzisiejszym uchwała jest podejmowana, aby właściwe 

wartości poprzetargowe były przyjęte w projekcie budżetu na rok 2025, a co najważniejsze, 

żeby autobusy w roku 2025 były przygotowane aby mogły pracować. Było złożone pismo, 

aby wydano interpretację dotyczącą podatku Vat od tej inwestycji, ponieważ uważa się, że 

można odliczyć podatek, jednak nie uzyskano ani pozytywnej ani negatywnej interpretacji. 

Złożono odwołanie do jednostki nadrzędnej i czeka się na rozstrzygnięcie. Przytoczono 

kilkanaście wyroków z kraju, gdzie w identycznych sytuacjach był zwrot Vat-u.  

Pan Jan Ambrożewicz podniósł, że autobusy nie będą własnością powiatu, bo ktoś inny 

będzie je użytkował, kupował paliwo i tym podobne sprawy. 

Starosta odpowiedział, że autobusy będą dzierżawione innej jednostce i na dzierżawę będzie 

wystawiona faktura, czerpie się z tego dochód i to daje prawo do odliczenia podatku Vat. 

Takie sytuacje w Polsce występują. Nie mniej jednak opinię trzeba uzyskać z organu 

skarbowego, aby była pewna jasność.   

Pani Skarbnik dodała, że powiat miał prawo wystąpić do Krajowej Informacji Skarbowej 

o wydanie interpretacji.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 42/24 w sprawie zatwierdzenia wniosku 

Komisji Przetargowej oraz wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie 

zamówienia publicznego. 

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że w celu właściwego nadania uprawnień, Zarząd Powiatu 

winien określić limity wydatków do których kierownicy jednostek zaciągać mogą 

zobowiązania. Biorąc pod uwagę Uchwałę 914/24 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 

30 stycznia 2024 roku w sprawie zaciągania limitu zobowiązań podczas wykonywania 

budżetu na 2024 rok oraz  wniosek Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku 

z siedzibą w Jarantowicach w sprawie zwiększenia limitu do zaciągania zobowiązań z tytułu 

umów, których realizacja w roku budżetowym i latach następnych jest niezbędna 

do zapewnienia ciągłości działania jednostki, i z których wynikające płatności wykraczają 

poza rok budżetowy do kwoty 1.336.417 zł, w związku z koniecznością podpisania umów 

na zimowe utrzymanie dróg powiatowych obowiązujących  w okresie od 01.11.2024 r. do  

31.03.2025 r., należy podjąć powyższą uchwałę. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 43/24 w sprawie przekazania uprawnień do 

zaciągania zobowiązań podczas wykonywania budżetu na 2024 r. 

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Sylwia Świątkowska – w zastępstwie Naczelnika 

Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych. Poinformowała członków Zarządu, że zgodnie 

z treścią art. 68 ust. 9 oraz w związku z art. 29 ust.1 pkt 2 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. 

Prawo oświatowe w przypadku nieobecności dyrektora szkoły lub placówki zastępuje 
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go wicedyrektor, a w szkołach i placówkach, w których nie utworzono stanowiska 

wicedyrektora – inny nauczyciel tej szkoły lub placówki, wyznaczony przez organ 

prowadzący. Organem jednostki samorządu terytorialnego wykonującym zadania 

i kompetencje organu prowadzącego, zgodnie z przywołanym przepisem, jest zarząd powiatu. 

Przyjęcie nowej uchwały spowodowane jest wskazaniem innej osoby zastępującej dyrektora 

w Zespole Szkół w Kowalu oraz w Zespole Szkół w Lubrańcu - Marysinie.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 44/24 w sprawie wyznaczenia nauczycieli 

zastępujących dyrektorów szkół i poradni psychologiczno – pedagogicznych prowadzonych 

przez Powiat Włocławski.  

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Sylwia Świątkowska – w zastępstwie Naczelnika 

Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych. Poinformowała członków Zarządu, że zgodnie z art. 

33 ust. 1 pkt. 1 ustawy o finansowaniu zadań oświatowych z dnia 27 października 2017 r. 

organ prowadzący szkołę przekazuje organowi dotującemu informację o planowanej liczbie 

uczniów nie później niż do 30 września roku bazowego. Osoby prawne lub fizyczne 

prowadzące szkołę lub placówkę składają do Zarządu Powiatu wnioski o udzielenie dotacji 

w ustawowym terminie według wzoru stanowiącego załącznik nr 1 do uchwały 

nr XXXIII/313/18 Rady Powiatu z dnia 25 lutego 2018 w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla szkół i placówek, dla których Powiat Włocławski jest organem 

rejestrującym. W terminie określonym w ustawie złożone zostały następujące wnioski: 

Towarzystwa Kultury, Edukacji i Promocji Gminy Choceń na uczniów 3 szkół: Społecznego 

Liceum Ogólnokształcącego w Choceniu, Społecznego Zaocznego Liceum 

Ogólnokształcącego w Choceniu, Społecznej Branżowej Szkoły I Stopnia w Choceniu oraz 

Stowarzyszenie Przyjaciół Szkół Katolickich dla Liceum Ogólnokształcące Stowarzyszenia 

Przyjaciół Szkół Katolickich w Częstochowie. Wydział Edukacji i Spraw Społecznych 

zabezpieczył w projekcie budżetu powiatu włocławskiego na rok 2025 środki finansowe na 

dotacje dla szkół niepublicznych.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie, pozytywnie rozpatrzył wnioski o udzielenie dotacji z Powiatu 

Włocławskiego na rok 2025 szkołom niepublicznym. 

 

Ad. 7 Sprawy różne 

Nie było spraw omawianych w tym punkcie porządku obrad.  

 

Ad. 9 

Pan Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 1140 dokonał zamknięcia 

posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.   

    

 

                                                         Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                         Roman Gołębiewski            .............................................. 

 

                                                         Karol Antoni Matusiak        ...………………………….. 
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                                                         Jan Ambrożewicz                ....………………………….. 

 

                                                         Anna Sława Kozłowska       ……………………………. 

  

                                                         Aneta Kwarcińska               …………………………….. 

 

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska 

 

 


